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Abstract (en)
[origin: WO8502563A1] In a spray pump with container connector, the actuation of a pump piston (5') displaceable in a case bore (17'), on the
rod (51') of which there is provided a crown-shaped lip seal (53'), enables the release or closure of a venting to the atmosphere for the container
connector (24'). Before actuating the piston (5'), said lip seal (53') is arranged tight against a flat segment (19') of the casing bore (17'). The
displacement of the piston (5') in the pumping direction causes the opening of a slot between the lip seal (53') and the inner wall of the bore.

Abstract (fr)
Dans une pompe pulvérisatrice avec raccord de récipient, l'actionnement d'un piston de pompe (5') déplaçable dans un trou de boîtier (17'), sur
la tige (51') duquel est prévu en forme de couronne un joint à lèvres (53'), permet la libération ou la fermeture d'une ventilation en liaison avec
l'atmosphère pour le raccord de récipient (24'). Avant l'actionnement du piston (5'), ce joint à lèvres (53') est placé de manière étanche contre un
segment plat (19') du trou de boîtier (17'). Le déplacement du piston (5') dans la direction de pompage provoque l'ouverture d'une fente entre le joint
à lèvres (53') et la paroi intérieure du trou.
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